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Inleiding 

Naast de problemen die de VVD terecht constateert in haar raadsvragen, bestaan er ook andere 

problemen met betrekking tot huisvuil. 

PWF heeft hierover de volgende vragen: 

 

1.  Is het u bekend dat in de binnenstad van Medemblik langs de route waar rolcontainers 

worden geleegd nieuwe bewoners die dat willen geen rolcontainers krijgen? 

 

antwoord  Dit is afhankelijk of de straat aangesloten is op een ondergrondse container. 

2. Indien ja, is dat een keuze van HVC of van de gemeente? 

Antwoord Dit is in overleg met HVC en de gemeente. 

3. Indien dit een keuze is van de gemeente, waarom heeft u daarvoor gekozen? 

 

Antwoord Dit is in overleg, omdat het maatwerk is. 

4. Bewoners van de appartementen aan de Overtoom bieden hun huisvuil nu aan via 

rolcontainers, terwijl zij hiervoor weinig ruimte hebben en er tegenover hun complex 

ook ondergrondse containers zijn. Waarom is hier voor gekozen en waarom krijgen deze 

mensen geen pasje voor de ondergrondse containers? 

 

https://ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=Medemblik&ListId=b6e30d37-cfd2-4064-a7fa-19453570dfb5&ReportId=62f7d468-ed4e-4d42-b315-b31b99b73db0&EntryId=66b1495a-4331-42f9-a3bc-55ca21667f11&searchtext=


 

 

Antwoord In het project "ondergrondse containers Medemblik binnenstad" zijn alleen de woningen 

die met zakken inzamelden, meegenomen. Doel was om geen zakkeninzameling meer in 

de binnenstad te hebben.  

 

De woningen aan de Overtoom hebben van oudsher een systeem met minicontainers. In 

de gemeente zijn meer van dergelijke locaties waar bij boven-/benedenwoningen of 

appartementen minicontainers staan voor restafval en GFT. In het Recycleplan 

(Grondstoffenplan) worden deze locaties meegenomen en wordt per locatie bekeken 

welk inzamelsysteem er mogelijk is. 

 

5. Naast bovengrondse containers die bij appartementencomplexen/woongebouwen staan 

worden regelmatig vuilniszakken geplaatst. Hoe wordt hiermee omgegaan/hoe kan dit 

worden voorkomen? 

 

Antwoord We proberen dit met communicatie te voorkomen. We blijven de inwoners wijzen op 

hun eigen verantwoordelijkheid. 

Verder is er al afvalstoffencontrole op ingezet en zijn mensen aangeschreven. Op dit 

moment zijn de controles nu beperkt door het coronavirus, maar er wordt wel extra 

ingezet om mensen op heterdaad te kunnen betrappen. 

 

6. Ook naast (volle) kleding/textielcontainers staan vaak losse zakken met alle gevolgen 

van  dien. Kunnen deze containers worden voorzien van een “Volmelding”? Of zijn er 

andere oplossingen? Groter? Vaker legen? 

Antwoord Sinds corona zien we meer huishoudelijk afval, ook textiel. HVC zet alles in om de 

dienstverlening op peil te houden en waar mogelijk ook extra te legen. Gemeente en 

HVC blijven communiceren op de eigen verantwoordelijkheid van de inwoners: geen 

afval bijplaatsen, maar mee naar huis nemen. 

 

7. Is inmiddels geregeld dat in de gemeente alle winkels, bedrijfjes etc. over eigen 

containers(al dan niet gezamenlijk) beschikken dan wel contracten hebben met 

vuilverwijderaars? Zo neen, waarom niet? 

Antwoord De container voor ondernemers in de binnenstad is 16 april 2020 geplaatst. In eerste 

week van mei kan de container worden gebruikt. Ondernemers die gebruik willen maken 

van de ondergrondse container, kunnen zich bij de Mevo aanmelden. 

Ondernemers zijn niet verplicht om zich aan te sluiten bij deze ondergrondse container. 

Wel geven we aan dat zodra de container in werking is, er geen losse containers meer in 

openbaar gebied mogen staan. En er komt een controle om te zien of alle ondernemers 

een afvalcontract en voldoende groot afvalcontract hebben.  

 

 

 


